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Pełny zapis przebiegu posiedzenia

Komisji Spraw Wewnętrznych (nr 139)

Komisji do Spraw Służb Specjalnych (nr 99)
28 maja 2014 r.
Komisje: Spraw Wewnętrznych oraz do Spraw Służb Specjalnych, obradujące 
pod przewodnictwem posła Marka Wójcika (PO), przewodniczącego Komisji 
Spraw Wewnętrznych, rozpatrzyły: 

– wniosek o powołanie podkomisji nadzwyczajnej do rozpatrzenia rządo-
wych projektów ustaw:

– o Agencji Wywiadu (druk nr 2294);
– o Agencji Bezpieczeństwa Wewnętrznego (druk nr 2295).

W posiedzeniu udział wzięli: Piotr Stachańczyk sekretarz stanu w Ministerstwie Spraw Wewnętrznych.

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Anna Pilarska, Aniela Rytel, Jacek 
Karolak i Zdzisław Janulewicz – z sekretariatów Komisji w Biurze Komisji Sejmowych oraz Sła-
womir Osuch i Łukasz Grabarczyk – legislatorzy z Biura Legislacyjnego.
Przewodniczący poseł Marek Wójcik (PO):

Szanowni państwo, otwieram posiedzenie Komisji Spraw Wewnętrznych. Witam bar-
dzo serdecznie pana ministra Piotra Stachańczyka. To jest wspólne posiedzenie Komisji 
Spraw Wewnętrznych i Komisji do Spraw Służb Specjalnych. W porządku obrad mamy 
jeden punkt, tj. rozpatrzenie wniosku o powołanie podkomisji nadzwyczajnej do roz-
patrzenia rządowych projektów ustaw: o Agencji Wywiadu i o Agencji Bezpieczeństwa 
Wewnętrznego. Prezydia Komisji porozumiały się w sprawie liczby członków podkomisji, 
która miałaby zostać powołana. Proponuję, aby podkomisja liczyła dziewięciu posłów, 
a jeżeli chodzi o parytety klubowe, to byłoby czterech posłów z PO, dwóch posłów z PiS, 
jeden poseł z TR, jeden poseł z PSL i jeden poseł z SLD. Czy jest zgoda na powołanie 
podkomisji takiej wielkości? Nie słyszę głosów sprzeciwu, w związku z czym rozumiem, 
że Komisja Spraw Wewnętrznych i Komisja do Spraw Służb Specjalnych zgodziły się 
na podkomisję tej wielkości.
W imieniu klubu PO chciałbym zgłosić czterech posłów, tj. posła Olszewskiego, posła 

Kierwińskiego, panią poseł Żmudę-Trzebiatowską i panią poseł Rutkowską. Czy pań-
stwo wyrażacie zgodę? Widzę, że wyrażają zgodę.
Proszę o zgłoszenie kandydatów na członków podkomisji w imieniu PiS.

Poseł Jerzy Polaczek (PiS):
Klub PiS zgłasza dwóch posłów: pana posła Mariusza Kamińskiego i pana posła Marka 
Opiołę.

Przewodniczący poseł Marek Wójcik (PO):
Dobrze, dziękuję bardzo. Poproszę przedstawiciela TR.

Poseł Henryk Kmiecik (TR):
Henryk Kmiecik.

Przewodniczący poseł Marek Wójcik (PO):
Dziękuję bardzo. Poproszę przedstawiciela PSL.
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Komisji do sPraw służb specjalnych (nr 99)

Poseł Zbigniew Sosnowski (PSL):
W imieniu PSL zgłaszam własną osobę.

Przewodniczący poseł Marek Wójcik (PO):
Dziękuję bardzo, panie przewodniczący. Proszę o zgłoszenie w imieniu SLD.

Poseł Artur Ostrowski (SLD):
W imieniu SLD zgłaszam pana posła Stanisława Wziątka.

Przewodniczący poseł Marek Wójcik (PO):
Dziękuję bardzo. Skład podkomisji został przez Komisje określony.
Wyczerpaliśmy porządek obrad, zamykam posiedzenie. Po posiedzeniu zapraszam…

Poseł Mariusz Kamiński (PiS):
Nie trzeba przegłosować?

Przewodniczący poseł Marek Wójcik (PO):
Nie ma potrzeby, nie było uwag do wielkości, ale jeżeli pan poseł składa wniosek, to nie 
ma problemu. Oddam jeszcze głos panu mecenasowi. Czy w tej sytuacji  jest potrzeba 
przegłosowania?

Legislator w Biurze Legislacyjnym Kancelarii Sejmu Sławomir Osuch:
Propozycja została zgłoszona, nie było głosów sprzeciwu, mimo że pan przewodniczący 
o to zapytał.

Przewodniczący poseł Marek Wójcik (PO):
Zamykając posiedzenie Komisji,  informuję, że podkomisja na chwilę zbierze się przy 
prezydium, po to żeby się ukonstytuować. Informuję również członków Komisji Spraw 
Wewnętrznych, że o godz. 16.30 rozpoczniemy jeszcze jedno, myślę, że krótkie posiedze-
nie, związane z planem pracy Najwyższej Izby Kontroli. Dziękuję bardzo.


